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2003:23 Interpellation av Ann-Katrin Åslund (fp) om 

behovet av äldreboenden 
 
 
Under förra mandatperioden byggdes mer än 500 nya bostäder i äldreboenden 
med ständig tillsyn i Stockholms stad, så kallat särskilt boende. Trots den stora 
ökningen bor fortfarande många av stadens äldre i rum som inte uppfyller de 
krav som kan ställas på ett modernt äldreomsorgsboende. Fortfarande finns det 
människor som inte kan få ett eget rum trots att de önskar det, och fortfarande 
saknas gruppboenden i tillräcklig omfattning för exempelvis dementa.  
 I nästan samtliga stadsdelar har om- och nybyggandet av äldreboenden 
upphört sedan i höstas. Flera sjukhem där ombyggnadsbehovet är stort, 
exempelvis Gärdet, Dalen och Vårberg, är under utredning. Samtidigt tvingas 
många äldre bo kvar i omoderna bostäder, och vissa tvingas mot sin vilja dela 
rum med andra. 
 Med anledning av detta vill jag fråga ansvarigt borgarråd: 

1. Är borgarrådet beredd att ta initiativ till att stadsdelsnämnderna åter tar 
tag i byggandet av särskilda boenden för äldre? 

2. Hur länge anser borgarrådet att en gammal människa ska behöva vänta 
på att få en bostad anpassad efter hans eller hennes individuella behov? 

 
Stockholm den 3 mars 2003 
 

Ann-Katrin Åslund 
 


